

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 22 augusti 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Alfred Appelkvist (AA), Peter Mertala (PM), Kristian Skoglund (KS), Terese Mårtensson (TM), Anna Göransson (AG), Camilla Hedendahl (AH), Lena Dehlin (LD), Christina Claesson (CC)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

4. Ekonomi

* **Dagsläget:** Terese informerade att vi till dags dato följer budget ganska väl.

Vi har lite mer uppdaterade siffror när alla licenser och hallavgifter mm är betalda.

Terese visade även en lista med några som har skulder till föreningen och vi hjälps åt att påminna dessa. Vi tittar på listan på nästa möte också och ser om den minskat.

TM

* **Pantamerainsamling 28/8:** På söndag 28/8 mellan 15.30 – 17.00 är det Pantamera-insamling vid hallen. Anette påminner via FB och mail. Anette, Terese, Johan och Jonas Malmgren är på plats och sorterar. Terese och Jonas ordnar släpkärror.

AK, TM, JM

* **Newbody-ny försäljningsperiod:** Vi bestämde att vi startar perioden 15/9 och att vi säljer i 4 veckor. Anette beställer och håller i detta.

AK

* **Restaurangchansen:** Vi bestämde att vi börjar med att försöka sälja 100 st.

A-lagsspelare krav att sälja minst 2 st/person. Styrelsen säljer, samt att vi går ut med info till alla lagen om möjligheten att köpa. I år finns restaurangchansen även som app. Terese undersöker med Anita också, om hjälp med att hantera detta.

TM

* **Jackor:** Peter informerade om att det ska komma in pengar för jackor inom kort.

PM

5. Senior/Junior

* **Samtliga lag. Hur ser det ut:** Vi kommer ta upp detta på ledarmötet.

Alla

* **JAS/HJ:** Vi har lag anmält till både JAS och HJ, men som det ser ut nu har vi bara spelarmaterial för en av dessa. Anette och Terese har enskilda samtal med varje spelare i P98/99 för ett se vad det tycker. Sedan tar vi ett beslut beroende på underlag, kostnader mm.

AK, TM, JS, PM

* **Träningstider/träningsgrupper:** Vi tar upp diskussionen på ledarmötet.

Alla

* **Ledare:** Vi saknar ledare till P98/99, behöver en ytterligare till P07, Pekka är ensam ledare i P04/05, vi har ingen ledare till F04/07 och vi behöver ledare till ibskola.

Vi tar upp diskussion på ledarmöte om P98/99 samt P07 på ledarmötet. När det gäller F04/07 bestämde vi att Anette går ut med info till de som tränade förra året, om att vi inte har ledare i dagsläget. För att det ska bli grupp måste föräldrar ställa upp. Anette skickar tillsammans med Ulrica ut info om föräldramöte kring ibskola.

AK,UM
TM

* **Matchvärdar:** Jeanette gör en lista. Styrelsen har första matchen 23/9.

* **Affischer A-lagets hemmamatcher:** Anette beställer utav Edit på Responstryck till de 2 första hemmamatcherna och använder gamla foton. Nya foton tas vid första hemmamatchen. Jeanette kollar om Jesper Olsson kan ta lite foton.

AK,JS

* **Fotografering lagen:** Anette kollar med Expressbild om lediga datum för fotografering. Önskvärt ihop med någon A-lagsmatch.

AK

* **Föreningsdomarutbildning:** Ulrica undersöker med förbundet och återkommer. Lite turbulent på förbundet just nu. Det är P00 och äldre som nu ska gå denna utbildning.

UM

* **Ledarutbildningar:** Det kommer vara ledarutbildning på Sven Eriksongymnasiet i samband med Champions Cup 30/9-2/10. Anette tittar vilka ledare som ej gått och skickar ut inbjudan till dessa.

AK

* **Individuella licenser:** Laglicenser har försvunnit. Nu enbart individuella i olika pris-klasser. Jeanette går igenom detta på ledarmötet.

JS

* **Deadline Raket 31/8:** Vi kom överens om att ha med följande: A-lagets hemmamatcher, Pantamera, Newbody, Restaurangchansen, Intervju mm. Anette/Terese/Jeanette skriver

AK,JS,TM

* **A-lagets sida på laget.se:** Jeanette frågar någon som kan lägga in matcher, samt spelare på laget.se. Peter skriver referat efter matcherna.

JS

6. Årshjulet

Vi ligger i fas med detta.

7. Övrigt

* **Punkter inför ledarmöte:** Vi gick igenom och var överens om de punkter som ska tas upp.

ALLA

* **Fler som tar på sig uppgifter styrelsearbete:** Anette och Jeanette skissar på olika uppgifter som kan fördelas och skriver arbetsbeskrivning.

AK/JS

8. Nästa möte

Nästa möte är söndag 18/9 kl. 18.00 på Kansliet

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark